
 
 
 
Številka: 900-3/2023/4 
Datum: 1. 6. 2023 
 
 
 
ZAPISNIK 4. SEJE SVETA STARŠEV 
 
 
Četrta seja Sveta staršev je potekala v četrtek, 1. 6. 2023, ob 19.00 v zbornici OŠ 

Predoslje Kranj. 

 

Prisotni: Nadja Vakaričič, Špela Bajec, Benjamin Korenjak, Boštjan Smukavec, Albina 

Ribič, Petra Torkar, Tamara Trelc, Primož Bedrač, Urška Pelko, Rok Vodiškar, Mateja 

Koprivec, Bojan Arzenšek, ravnateljica Janja Sršen, pomočnica ravnateljice Katja 

Perčič Košir, pomočnica ravnateljice za vrtec Alenka Butara, tajnica VIZ Valentina 

Plevnik. 

 

Opravičeno odsotni: Gregor Jerše, Medeja Sedlar, Jasmina Žnidaršič, Nina Logar 

Poljanec, Gregor Dolenec, Mojca Leben, Darja Roblek, Samo Kastelic, Maja 

Kocjančič, Tea Ravnik, Neža Zupančič Logar, Nina Razinger 

 
 
Dnevni red: 
 
1. Ugotovitev sklepčnosti seje. 

 

2. Potrditev dnevnega reda. 

 

3. Pregled in potrditev zapisnika pretekle seje. 

 
4. Pregled realizacije sklepov. 

 
5. Soglasje k seznamu učnega gradiva. 

 

6. Organizacija pouka za šolsko leto 2023/2024 in pregled nadstandardnih 

dejavnosti za prihodnje šolsko leto. 

 

7. Poročilo predstavnikov oddelkov. 

 



 
 
Ad. 1 
 
Prisotnih je 12 članov od 24. Sklepčnost seje je bila soglasno potrjena.  
 
 
Ad. 2 
 
Dnevni red je bil soglasno potrjen. 
 
 
Ad. 3 
 
Ga. Trelc, namestnica predsednika Sveta staršev, je člane Sveta staršev pozvala k 
potrditvi zapisnika pretekle seje. 
 
Ravnateljica je povedala, da je kot obljubljeno preverila stanje na šolskem parkirišču. 
Krožni promet je na spodnjem parkirišču izboljšal varnost in omogočil pretočnost 
prometa. Opažamo, da se v redkih primerih dogaja, da se vozniki ne držijo krožnega 
prometa in na parkirišče vstopajo v nasprotni smeri. Malce zastoja je opaziti ob 8.10, 
a gre za kratkotrajno čakanje. Malce nestrpnosti je čutiti tudi, ko nekateri starši ne 
zapeljejo na parkirno mesto, ampak kar sredi dovoza odložijo otroke in se pri tem dlje 
zadržijo (izstopijo iz avta, se poslovijo od otrok ipd.). 
 
Podan je bil predlog, da se pri stopnicah zariše, kje naj starši odložijo otroke. 
 
Ob tem je namestnica predsednika staršev pripomnila, da učenci, kateri uporabljajo 
skiroje, predstavljajo veliko nevarnost v prometu, ker se pripeljejo s skiroji direktno pred 
stopnice. 
 
Člani Sveta staršev soglasno potrdijo pretekli zapisnik. 
 
 
SKLEP 1: Člani Sveta staršev so soglasno potrdili zapisnik 3. seje Sveta staršev 
z dne 22. 2. 2023. 
 
 
Ad. 4 
 
Pregled realizacije sklepov.  
 
SKLEP 2: Posebnosti pri realizaciji sklepov pretekle seje ni bilo. Kar je bilo 
zapisano, je realizirano. 
  



 
 
Ad. 5  
 
Članom Sveta staršem je bil seznam gradiv za prihodnje šolsko leto 2023/2024 
posredovan v pregled preko e-sporočila. 
 
Ravnateljica je člane sveta staršev pozvala k potrditvi predloga izbora učnega 
gradiva. 
 
SKLEP 3: Člani Sveta staršev so soglasno potrdili predlog izbora učnega 
gradiva.  
 
 
Ad. 6 
 
Ravnateljica je povedala, da se bo pouk v šolskem letu 2023/2024 izvajal v 21 
oddelkih. Predvideni so trije 7., 8., in 9. oddelki, ostali razredi bodo imeli dva oddelka. 
Tudi za 6. razred sta predvidena 2. oddelka. Število učencev 6. razreda bo višje zaradi 
vpisa novih učencev. 
 
Za CŠOD je šola oddala in že prejela razporeditev enodnevnih in večdnevnih 
programov za š.l. 2023 / 2024. Izbrani termini so bili potrjeni. 
 
Ravnateljica je povedala, da je organizacija dejavnosti načrtovana podobno, kot za 
šolsko leto 2022/2023.  
 
Ravnateljica je z veseljem povedala, da se bliža 50. obletnica šole. Jubilej bo šola 
obeležila s svečano prireditvijo. Na šoli se bodo zvrstile številne dejavnosti, ki bodo 
povezava z obletnico. Npr., dogodek za starše, omizje za starejše generacije, svečana 
prireditev. 
 
Ravnateljica je na tem mestu dodala še nekaj aktualnih tem. V teku je sprememba 
Zakona o osnovni šoli, prenova razširjenega programa, kjer je naša šola že aktivna v 
poskusu novega koncepta. Razširjen program, naj bi prinesel med drugim tudi dve 
najbolj odmevni novosti, in sicer obvezno angleščino v 1. razredu in obvezni drugi tuj 
jezik v 7. razredu. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
Ad. 7 
 
8. C Predstavnica razreda, ga. Koprivec, je povedala, da je bil roditeljski sestanek brez 
posebnosti. Na sestanku je beseda tekla o poklicnem odločanju in učbenikih za 
prihodnje leto.  
 
9. A Predstavnik razreda, g. Arzenšek, je povedal, da so na roditeljskem sestanku 
govoril o papirna akciji, izvedbi končnega izleta, valeti. Drugih posebnosti ni bilo. G. 
Arzenšek se šoli zahvaljuje za uspešno sodelovanje. 
 
9. B Predstavnice razreda, ga. Kocjančič na seji ni bilo, se je predhodno opravičila. 
 
8. B Predstavnika razreda, g. Kastelica na seji ni bilo, se je predhodno opravičil. 
 
8. A Predstavnik razreda, g. Vodiškar, je povedal, da so na roditeljskem sestanku 
govorili o poklicnem odločanju. Predstavnik je poudaril, da je bilo predavanje zelo 
poučno za starše. Na sestanku so potrdili tudi učbenike za prihodnje šolsko leto. 
 
7. C Predstavnica razreda, ga. Roblek, je bila odsotna. 
 
7. B Predstavnica razreda, ga. Pelko je povedala, da so jim bile na roditeljskem 
sestanku predstavljene ocene. Učiteljica jim je obrazložila, kaj sledi v 8. razredu. 
Beseda je tekla o neobveznih izbirnih predmetih ter učbenikih za prihodnje leto. 
Na tem mestu je ravnateljica povedala, da šola nudi velik nabor izbirnih predmetov. 
Učenci se najraje odločajo za šport, kuhanje, poskuse v kemiji. 
 
7. A  predstavnik razreda, g. Bedrač je povedal, da jim je bil na roditeljskem sestanku  
predstavljen učni uspeh. Govorili so o izboru delovnih zvezkov in izbirnih predmetov. 
Klima v razredu je bolj pozitivna, kot je bila v začetku šolskega leta. Za to so zaslužna 
tudi dekleta, ki so v odbojki dosegle naslov Gorenjskih prvakinj. 
 
6. C Predstavnica razreda, ga. Trelc je povedala, da je na roditeljskem sestanku 
beseda tekla o dogodkih do konca šolskega leta, tehniškem dnevu, športnem dnevu v 
juniju, vpogledih v NPZ – teste.  Učiteljica jim je povedala, da so učno uspešni razred.  
Razredničarka jih je pohvalila. Starši so pohvalili učiteljico za matematiko in učitelja 
angleščine. Razred ima lepe ocene pri matematiki, delo je sprotno. Pri ostalih 
predmetih imajo ta trenutek preveč ocen na koncu ker bi starši predlagali, da se morda 
preuči. Starši so podali predlog, da bi želeli, da bi dopolnilni pouk izvajala ista učiteljica 
kot jih uči predmet. Sprašujejo, če bi bilo to možno zagotoviti. Vprašanje staršev je bilo 
še, če bil se dopolnilni pouk lahko izvajal vsak teden. 
 
Predstavnica 6.C razreda, ga. Trelc, je pohvalila, da bodo nekatere dejavnosti to 
šolsko leto izvedene po konferenci, npr. športni dan 21. 6. 2023. 
 



 
 
Ravnateljica je pojasnila, da je veliko kampanjskega učenja. Strinja se, da bi bilo bolje, 
da se ocene tekom leta porazdelijo in da se sproti spremlja in tudi večkrat ocenjuje.  
Ravnateljica je pojasnila, da žal ne more zagotoviti istega učitelja za dopolnilni pouk 
zaradi organizacije vezane na Pravilnik o normativih in standardih (oddelku pripada 1 
ura dopolnilnega in dodatnega pouka skupaj na teden). 
 
6. A Predstavnica razreda, ga. Torkar je povedala, da so na sestanku govorili o 
manjkajočih urah, povprečju ocen. Pohvalila je otroke, da si pomagajo med sabo, 
sprejemajo drugačnost. Vprašanje staršev je bilo, če bi bil urnik lahko znan pred 1. 
septembrom 2023, zaradi uskladitve treningov s klubi. 
Ravnateljica je odgovorila, da žal to ni možno, saj se urnik uskladi šele zadnji dan 
avgusta. 
 
5. B Predstavnica razreda, ga. Ribič je poročala, da so, trenutno njihovi otroci v šoli v 
naravi, v Savudriji. Starši so zelo zadovoljni. Vsak dan so s strani učiteljev prejeli 
poročilo dneva. Imeli so tudi naravoslovni dan v Bohinju. Predstavnica je povedala, da 
so na roditeljskem sestanku potrdili učbenike za prihodnje leto. Ga. Ribič je na koncu 
izpostavila, da klima v razredu ni najboljša. Povezanost deklic je zelo slaba. 
Ravnateljica je povedala, da bo drugo leto klima morda boljša, ker v 6. razred prihajajo 
novi učenci. 
 
5. A Predstavnik razreda, g. Dolenec, je bil odsoten. Roditeljski sestanek so imeli 
skupaj s 5. A razredom. 
 
4. B Predstavnik razreda, g. Smukavec je povedal, da so na roditeljskem sestanku 
govorili o tekočem šolskem letu, pripravah na kolesarski izpit. Učiteljica je povedala, 
da otroci spijo premalo, posledično so v šoli nezbrani. Starši so imeli vprašanje, zakaj 
ni bilo zamenjave avtobusa, ko so odšli na naravoslovni dan. Na avtobusu je bilo 
poškodovano steklo in prelepljeno s kartonom.  
Podravnateljica jim je pojasnila, da je prevoznik imel nezgodo v nedeljo zvečer in ni 
bilo možno dobiti zamenjave do ponedeljka zgodaj zjutraj. Ob vrnitvi so imeli že nov 
avtobus.  
 
4. A Predstavnica razreda, ga. Nina Logar Poljanec, je bila odsotna. Roditeljski 
sestanek so imeli skupaj z 4. A razredom. 
 
3. B Predstavnik razreda, g. Korenjak je povedal, da so na roditeljskem sestanku 
govorili o učbenikih za prihodnje leto, kakšen je plan dela do konca šolskega leta ter o 
opravljenih tekmovanjih. Učiteljica je pohvalila, da imajo učenci dobre ocene. Starši so 
bili zelo zadovoljni z učiteljico. Povedali so, da je bilo zelo težko slovo. 
 
3. A Predstavnica razreda, ga. Bajec je povedala, da so na roditeljskem sestanku 
govorili o učbenikih za prihodnje leto, športnem, kulturnem, naravoslovnem dnevu. 
Med drugim tudi o čiščenju zob ter zaključevanju ocen. Predstavnica razreda je 



 
 
povedala, da je bilo slovo od učiteljice ganljivo. Bili so zelo zadovoljni z njenim 
poučevanjem in odnosom. 
 
2. B Predstavnica razreda, ga. Vakaričič je povedala, da je učiteljica povedala, da so 
učenci osvojili branje in pisanje. Starši so povedali, da so zadovoljni z učiteljico. Na 
roditeljskem sestanku posebnosti ni bilo, učiteljica je povedala, da bodo prihodnje 
šolsko leto učenci odšli v šolo v naravi na Medvedje Brdo. 
 
2. A Predstavnica razreda, ga. Jasmina Žnidaršič, je bila odsotna. 
 
1. B Predstavnica razreda, ga. Medeja Sedlar, je bila odsotna. 
 
1. A Predstavnik razreda, predsednik Sveta staršev, g. Gregor Jerše , je bil odsoten. 
 
Vse 3. predstavnice vrtca, ga. Tea Ravnik (Zvezdice), ga. Neža Zupančič Logar 
(Pikapolonice) in ga. Nina Razinger (Sovice), so bile odsotne. 
 
Pomočnica ravnateljice za vrtec, ga. Butara je povedala, da uspešno zaključujejo 
vrtčevsko leto. Na izlet ob koncu leta so otroci odšli v Polhograjsko graščino. Ga. 
Butara pohvali starše, ker so priskočili na pomoč pri predstavitvi poklicev v vrtcu. 
Otrokom so v vrtcu predstavili sledeče poklice: čevljarja, gasilca, vojaka, 
zobozdravnika, lovca, čebelarja. Povedala je, da v nekaterih skupinah roditeljski 
sestanki še sledijo. Za zaključek je povedala, da se bo tudi vrtec vključil pri pripravi na 
prireditev ob 50 letnici šole. Ob tem jubileju šole, se bodo tudi v vrtcu vrstile številne 
dejavnosti. 
 
 
 
Razno 
 
Razprava je tekla o dogodku, ki se je zgodil v Beogradu.  
 
Ravnateljica je povedala, da so na šoli, dnevu nenasilja posvetili tri šolske ure. Na 
celotni šoli so bili izvedene različne dejavnosti. Znotraj oddelkov so potekale razprave 
okroglih miz. Šolo je obiskal kriminalist, g. Šenk, ki je izvedel predavanje na to 
tematiko. Za učence in učenke je bilo predavanje zelo poučno in zanimivo. 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
Ad. 8 
 
Ravnateljica se je na koncu seje zahvalila za konstruktivno debato. Želi uspešen 
zaključek šolskega leta ter lepe počitnice. Za konec je povabila člane sveta starše k 
ponovni kandidaturi, da bi v prihodnje še tako dobro sodelovali. 
 
 
Sestanek se je zaključil ob 20.30 uri. 
 
 
Zapisala:                      Namestnica predsednika Sveta staršev: 
 
Valentina Plevnik                     Tamara Trelc 
 
 
 
 
 
 


